
Милорад Додик: РС ће легализовати своје право на референдум на којем ће се одлучивати о статусу, ми никакве користи од БиХ немамо
понедељак, 04 мај 2015 22:11

Београд -- Председник Републике Српске Милорад Додик изјавио је да је напад на
полицијску станицу у Зворнику удар на РС, али је оценио да је ентитет упркос томе
стабилан.

  

  

"Неће ми неко рећи да то није удар на Републику Српску. Бирана је институција која
искључиво постоји у РС", рекао је Додик за РТВ, додајући да су "сарајевски политичари
затварали очи пред најездом исламског радикализма".

  

Додик је рекао да је поносан на полицију РС јер се показало да је на напад у Зворнику, у
којем је убијен један припадник Министарства унутрашњих послова РС-а, а двојица
рањена, изузетно брзо реаговано.

  

Додик је рекао да су неке надлежности и овлашћења у области обавештајних служби и
безбедности "отете" Републици Српској и пренесене на ниво БиХ како би се "убила
могућност" да Срби имају неку обавештајну структуру.

  

Како је рекао, систем полицијских агенција у БиХ није у функцији обезбеђивања
безбедности, јер полиције и службе које су током рата биле потпуно непријатељске сад
морају да раде заједно, а политичари у Сарајеву не желе да покажу политичку вољу за
борбу против радикалног ислама.
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Додик је рекао да не може да искључи могућност да дође до нових напада на неким
местима, али је оценио да ће то, ако се деси, још више окупити српско становништво у
борби за своју слободу.

  

Говорећи о референдуму, Додик је рекао да ће та одлука бити донета уколико до краја
2017. године не буду враћене надлежности РС које су јој гарантоване Дејтонским
споразумом, а потом одлукама високих представника отете и пренете на федералну
власт Босне и Херцеговине.

  

Додик је рекао да ће РС легализовати своје право на референдум на којем ће се
одлучивати о статусу и да је уверен да ће референдума бити.

  

"Ми никакве користи од БиХ немамо, већ само политичку и економску штету", рекао је
Додик, наводећи да не калкулише питањем референдума.

  

(Танјуг)
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